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Szanowna Pani Ewa Kozłowicz 

Radna Powiatu 

Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

Dziękuję za przesłanie interpelacji dotyczącej rozszerzenia komunikacji autobusowej 
na trasie Czarnków-Wronki-,Wronki-Czarnków. Rozumiem, że inicjatywa ta jest ważna dla 
mieszkańców, zwłaszcza jeśli chodzi o poprawę dostępności transportowej. 

Przed podjęciem jakichkolwiek decyzji, kluczowe byłoby określenie realnego zapotrzebowania 
na taką linię. Sugestia przeprowadzenia wstępnego badania wśród mieszkańców, mającego na 
celu oszacowanie liczby chętnych do korzystania z nowej linii, wydaje się niezbędna. Dzięki 
temu moglibyśmy lepiej ocenić, czy przedsięwzięcie to odpowiada faktycznemu 
zapotrzebowaniu lokalnej społeczności, co zapewnia jego adekwatność i efektywność. 

Niestety, w obecnej sytuacji finansowej, utworzenie nowej linii autobusowej nie jest 
przewidziane, głównie ze względu na nakłady operacyjne, które musiałyby zostać pokryte. 
Niemniej jednak, jeśli gmina byłaby skłonna partycypować w tych kosztach, moglibyśmy 
rozważyć tę propozycję w bardziej szczegółowy sposób. 

Z poważaniem 
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